
 

Interpellation om otryggheten i Storvreta 

 
I slutet av januari rapporterades att tre skolor i Storevreta hade utsatts för omfattande 
skadegörelse: Pluggparadiset, Ärentunaskolan och Storvretaskolan. Omkring 70 fönsterrutor på 
skolorna var vandaliserade, liksom rutorna på två personbilar.  
 
Tyvärr är det inte första gången Storvreta drabbats av liknande skadegörelse. Det senaste året 
har såväl bilar som trapphus brunnit nattetid utan att polisen kunnat hitta gärningsmän, och i 
slutet av förra året drabbades Skogsvallens IP av skadegörelse med ett antal mindre bränder i 
soptunnor och på konstgräsplanen.  
 
Ändå vidtar inte kommunen tillräckliga åtgärder för att bryta den negativa trenden. 
Kristdemokraterna anser att lämpliga åtgärder vore att exempelvis stationera en närpolis i 
Storvreta, exempelvis i anslutning till familjecentralen, och att man ska sätta upp 
trygghetskameror vid ta ̊gstationen, skolor och sporthallar.  
 
Att ständigt behöva hålla utkik efter skadegörelse och anlagda bränder tär på ett samhälle. 
Befolkningen har föredömligt gått ihop i grannsamverkan och nattvandring, men det behövs fler 
stödjande insatser från kommunen och ordningsmakten. 
 
 
Mot bakgrund av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling:  

1. Varför har man inte satt upp trygghetskameror vid skolor, sporthallar och stationen i 
Storvreta när dessa områden är hårt utsatta av skadegörelse? 

2. Finns det väktare / ordningsvakter / samarbete med nattvandrare och grannsamverkan  
för att minska risken för skadegörelse i Stovreta? 
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